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Esittelijä vs kunnanjohtaja Essi Piirojärvi 

 
Ehdotus Kunnanhallitus toteaa, että kunnanvaltuuston 10.6.2024 tekemät 

päätökset ovat syntyneet laillisessa järjestyksessä, eivätkä mene 
ulkopuolelle valtuuston toimivallan tai ole muutoinkaan lain tai asetuksen 
vastaisia. 

 
 Päätösten täytäntöönpano suoritetaan tavanmukaisessa säännösten ja 

sääntöjen mukaisessa järjestyksessä. 
 
 Kunnanvaltuusto päätti lähettää kunnanhallitukselle valmisteltavaksi 

seuraavat valtuustoaloitteet: 
 
 Anu Rajajärvi luki sosialidemokraattisen valtuustoryhmän allekirjoittaman 

aloitteen maksuttomuuden säilyttäminestä toisen asteen oppilaitoksissa 
Sivistys- ja hyvinvointipalvelut – palvelukeskuksen valmisteltavaksi. 

 
 Essi Kärpijoki luki Vihreän valtuustoryhmän allekirjoittaman aloitteen 

varhaiskasvatuksen laadun takaamisesta Sivistys- ja hyvinvointipalvelut – 
palvelukeskuksen valmisteltavaksi. 

 
 Tiina Haapala luki Vihdin Kristillisdemokraatit -valtuustoryhmän 

allekirjoittaman aloitteen Vihdin kunnanhallituksen jäsenten määrän 
nostamisesta 9-13 jäseneen Konsernipalvelut – palvelukeskuksen 
valmisteltavaksi. 

 
 Andreas Dimitrou luki Vihdin nuorisovaltuuston allekirjoittaman aloitteen 

nuorisovaltuuston edustajan puhe- ja läsnäolo-oikeudesta 
kunnanhallituksen kokouksiin Konsernipalvelut – palvelukeskuksen 
valmisteltavaksi. 

 
 Arja Uusitalo luki aloitteet Puututaan ympäristömme töhrimiseen sekä 

Harjun ulkokuntosalin up-gradeaaminen Elinvoimapalvelut – 
palvelukeskuksen valmisteltavaksi. 

 
 Noora Jussila luki aloitteen Vihti mukaan Urhean yläkouluverkostoon 

Sivistys- ja hyvinvointipalvelut – palvelukeskuksen valmisteltavaksi. 
 
 Heidi Seppälä luki aloitteen Selvitetään mahdollisuus ottaa käyttöön 

Islannin- ja Planet Youth-malli lasten ja nuorten hyvinvoinnin edistämiseen 
Sivistys- ja hyvinvointipalvelut – palvelukeskuksen valmisteltavaksi. 

 



 Jarmo Karjala luki aloitteen Lohjantien liikennejärjestelyiden 
parantamisesta Kuntaympäristöpalvelut – palvelukeskuksen 
valmisteltavaksi. 

 
 Heidi Nieminen luki aloitteen skeittipuiston rakentamisesta Otalammelle 

Kuntaympäristöpalvelut – palvelukeskuksen valmisteltavaksi. 
 

 
Päätös Kunnanhallitus hyväksyi ehdotuksen yksimielisesti. 
 


